
Onderlinge Begrafenisvereniging 

 

“Helpt Elkander WA” Denekamp 

 
verslag ledenvergadering 

 
datum: 12-09.2023 om 20.00 uur 

 

plaats: Gebouw Irene, Denekamp 

 
Aanwezig:  Berthie Schutte, Jan Broekhuis, Bianca van Tongeren, Ria Bloemen, Irma Rondhuis, 

Esther Bodde, Patrick den Ouden, Nicole Ekkelboom en Peter Leusman, namens GUV-

uitvaartverzekering de Hr, Bert van Alst, en Manon Smeing namens Kienhuis 

uitvaartverzorging. 

  

Afwezig met kennisgeving: Gerda Schutte 

 

Aanwezige leden: zie aanwezigen lijst 

 

Opening  

om 20.00 uur  

De voorzitter heet de leden van harte welkom, ook de directeur van GUV de hr van Alst en Manon 

Smeing namens Kienhuis uitvaartverzorging. 

 

De voorzitter Berthie Schutte zal een kort terugblik doen vanaf 2014 hierna zal de penningmeester 

Irma Rondhuis eenzelfde terugblik geven betreffende de financiën. Dan zal de van Alst een uitleg geven 

over GUV-uitvaartverzekering en GUV in het Algemeen. 

 

Terugblik 2014 tot nu 

Op 7 februari 2014 hebben we u als leden op de hoogte moeten brengen van de greep in de kas. 

Als bestuur vroegen wij ons af hoe nu verder, doorgaan of opheffen. 

Het bestuur kreeg het vertrouwen van de leden om de vereniging weer in een beter vaarwater te krijgen. 

In dat jaar kregen we ondersteuning aangeboden van een landelijke uitvaartverzekering, zij konden op 

hun kosten de correspondenties naar de leden wel verzorgen, ze hadden alleen dan ons adressenbestand 

nodig. 

In 2018 kwamen we in contact met Yarden, de vooruitzichten waren goed en op 4 sept 2018 kregen we 

van de leden toestemming om over te gaan naar Yarden.  

Deze contacten hebben we gestopt toen er berichten binnen kwamen van de problemen binnen Yarden. 

Als bestuur hadden we ons als doel gesteld dat we de vereniging uiterlijk 1-1-2020 zo op de rails hadden 

voor een eventuele overname of dat er een nieuw voltallig bestuur zou aantreden. 

Nieuwe bestuursleden waren niet te vinden overname of samenwerking met liepen vast. 

Hoe vindt men een organisatie met dezelfde DNA als Helpt Elkander. Na het wegvallen van Yarden 

stopten ook de ledenkorting. In gesprekken met uitvaartonderneming Kienhuis was deze bereid om onze 

leden ook een korting te geven bij een uitvaart. 

 

Als bestuur blijf je zoeken naar mogelijkheden, een eventuele opheffing in de toekomst was zeker niet 

onmogelijk. 

Als vereniging waren we landelijk aangesloten bij Nardus en kregen we maandelijks het vakblad uitvaart. 

We hadden hier al eens ingestaan met de vraag fusie of overname van verenigingen. 

We hebben de stoute schoenen aangetrokken en een halve paginagrote advertentie laten plaatsen met 

de vraag overname/fusie. 



Hierop kregen we reacties en dan zoek je weer naar het DNA-profiel wat het beste past, zodoende zijn 

we in contact gekomen met GUV-uitvaartverzekering. 

De eerste contacten voelden al vertrouwd en de verdere gesprekken hebben geleid dat we hier vanavond 

de definitieve beslissing nemen. 

 

 

Terugblik Financiën 2014 tot heden 

Begin 2014 werd ik benaderd door het bestuur van Helpt Elkander met de vraag of ik een 

boekenonderzoek wilde doen omdat er een vermoeden was dat de penningmeester van destijds, de heer 

van Garderen, een greep in de kas zou hebben gedaan. 

Zelf dachten ze nog dat het alleen om een dubbel gedraaide incasso was van ruim € 20.000,00 die zou 

zijn opgenomen en verdwenen. 

Bij mij onderzoek stuitte ik echter op een veel omvangrijkere fraude. Uiteindelijk bleek het om een 

totaalbedrag te gaan van iets meer dan € 548.000 dat door de heer van Garderen in ruim 3 jaar tijd was 

verduisterd. 

En dan breekt de hel letterlijk en figuurlijk los. Voor zowel het bestuur als voor de leden was het een 

grote schok en heeft dit destijds geleid tot veel slapeloze nachten.  

 

Zoals Berthie net al heeft aangegeven werd er een spoedvergadering bijeengeroepen voor alle leden om 

ze hiervan op de hoogte te stellen.  

Nadat de leden hun vertrouwen hadden uitgesproken naar het bestuur heb ik op hun verzoek de positie 

van de penningmeester ingevuld. Dit zou eigenlijk iets tijdelijks zijn tot er een vervanger werd gevonden.  

Maar dat tijdelijke werd een periode van bijna 10 jaar. 

In het begin was het vooral zaak om alles weer goed op de rails te krijgen en te kijken welke gelden er 

nog wel aanwezig waren. Eind 2014 hadden we nog iets meer dan € 163.000,00 in kas.  

Door in de loop der jaren de bijdrage aan de leden te verlagen, de contributies iets te verhogen en de 

overige kosten zo laag mogelijk te houden, zijn we erin geslaagd om dit kapitaal weer met meer dan € 

300.000,00 te laten aangroeien, zodat we nu een bedrag is kas hebben van meer dan € 475.000,00. 

Dit heeft er ook voor gezorgd dat we met een goed gevoel alles kunnen overhevelen naar GUV-

uitvaartverzekering. Zoals in de uitnodigingsbrief al werd aangegeven kunnen zij het bedrag dat wij nu 

aan de nabestaanden uitbetalen als bijdrage in de uitvaartkosten niet alleen handhaven. Zij verhogen het 

zelfs naar minimaal € 2.400,00. 

 

Ik denk dat ik namens het hele bestuur spreek als ik zeg dat we heel erg blij maar vooral ook heel erg 

opgelucht zijn dat we alles dit jaar kunnen afsluiten. 

We hebben er met zijn allen vanaf 2014 enorm veel energie in gestoken om het voor jullie. de leden, 

weer op de rit te krijgen en het voelt goed om dat ook voor de toekomst goed te hebben geregeld door 

alles over te hevelen naar GUV-uitvaartverzekering.  

We hopen dan ook dat iedereen zal instemmen met onze keuze en de overname door GUV zal goedkeuren 

zodat wij onze taken kunnen neerleggen en met een goed gevoel kunnen terugkijken of deze hectische 

jaren. 

 

Overname Helpt Elkander door GUV-uitvaartverzekering 

 

De heer van Alst als Algemeen directeur geeft een overzicht hoe GUV.  

GUV is een organisatie die bestaat uit uitvaartcentra, crematorium en uitvaartverzorging en 

verzekering. De GUV-organisaties staan nabestaanden dag en nacht met raad en daad terzijde. Ook 

zorgt GUV ervoor dat men een goede verzekering voor uitvaartkosten heeft. De werkwijze van GUV 

verschilt sterk van andere (landelijke) organisaties. GUV heeft namelijk maar één doelstelling: het 

verzorgen van waardige uitvaarten. Dat betekent dat wij tijd en aandacht kunnen besteden aan de 

nabestaanden en aan de zorg voor de overledene. Maar ook dat wij de laagste tarieven kunnen hanteren. 

Dat scheelt nabestaanden die voor GUV kiezen veel geld.  

De leden van Helpt Elkander gaan 1 op 1 over zonder dat er gezondheidsverklaring nodig is die bij vele 

instanties wel wordt geëist. De uitkering die GUV is omdat het een verzekering in de vorm van een vrij 



te besteden geldbedrag is en geen vast omschreven samenstelling van uitvaartdiensten, kan iedereen dit 

bedrag gebruiken voor de onderdelen van een uitvaart die hij of zij wenst voor de overledene. Helpt 

Elkander keert een bedrag uit per vastgestelde posten. 

 

GUV wekt zonder winstoogmerk zodat de middelen die door de verzekerden bijeengebracht zijn ook 

echt gebruikt woorden voor het doel waarvoor de premies betaald zijn, zoals jullie voorzitter beaamde 

met hetzelfde DNA-gedachtegang  

 

 

   

Rondvraag / Mededelingen:  

Er waren verder geen vragen of mededelingen vanuit de aanwezige leden. 

 

Sluiting    

De voorzitter sluit om 21.30 uur de vergadering onder dankzegging naar de leden die de afgelopen jaren 

het vertrouwen hebben gegeven aan het bestuur om Helpt Elkander zo terug te brengen naar de huidige 

situatie zodat deze vol vertrouwen kan worden overgedragen aan GUV-uitvaartverzekeringen.  

Na bijna 94 jaar houdt Onderlinge begrafenisvereniging Helpt Elkander-WA op te bestaan. 


